

客户评价

YEEHER

弈赫咨询有限公司





" Your in-depth analysis and comprehensive reports provide us with the knowledge we need to stay competitive in the rapidly evolving technology sector. "

— Slack Technologies, USA

Slack Technologies 表示，我们的合作大大提升了他们分析市场趋势和做出数据驱动决策的能力。



" Your research has provided us with valuable insights to refine our software offerings and align better with our target market's needs. "

— Airtable, USA

Airtable 说我们提供的研究为他们提供了宝贵的洞察，帮助他们优化软件产品，更好地与目标市场的需求对接。



" Thanks to your market analysis, we were able to pivot our strategy and target new customer segments more effectively. "

— FreshBooks, Canada

FreshBooks 说我们提供的市场分析帮助他们调整战略，更有效地锁定了新的客户群体。



" Your insights have helped us refine our product roadmap, ensuring we prioritize features that matter most to our users. "

— Zapier, USA

Zapier说我们提供的洞察帮助他们优化了产品路线图，确保优先开发对用户最重要的功能。



" Your data-driven insights have been critical in improving our product offerings and positioning us as a leader in the robo-advisory space."

— Wealthfront, USA

Wealthfront说我们数据驱动的洞察对改善他们的产品并使他们在机器人顾问领域占据领先地位至关重要。



" Thanks to your analysis, we were able to refine our production plans and prioritize the right features for our customers. "

— Fisker Automotive, USA

Fisker Automotive说我们提供的分析帮助他们优化了生产计划，并优先考虑了客户最需要的功能。



" Your research has been invaluable in helping us navigate the solar energy market and expand our offerings in key regions. "

— Enphase Energy, USA

Enphase Energy说我们提供的研究帮助他们在太阳能市场找到方向，并在关键地区扩展了产品种类。



" Your insights have been instrumental in refining our product development strategy and improving our approach to renewable energy solutions. "

— SunPower, USA

SunPower说我们提供的洞察帮助他们优化了产品开发战略，并改进了他们的可再生能源解决方案。



" Your insights were invaluable in refining our marketing strategies and positioning our vehicles in competitive international markets. "

— Kia Motors, South Korea

Kia Motors说我们提供的洞察对优化他们的市场策略和在竞争激烈的国际市场上定位车辆发挥了重要作用。

Vestas

" Your market research helped us better understand the wind energy sector and sharpen our competitive edge. "

— Vestas, Denmark

Vestas说我们提供的市场研究帮助他们更好地理解风能行业，提升了竞争力。

MEDIA TEK

" Your market intelligence helped us stay ahead of technological trends and improve our semiconductor solutions. "

— MediaTek, Taiwan

MediaTek说我们提供的市场情报帮助他们走在技术趋势前沿，改进了半导体解决方案。

AstraZeneca

" Your research allowed us to adjust our pharmaceutical offerings and expand our presence in key global healthcare markets. "

— AstraZeneca, UK

AstraZeneca说我们提供的研究帮助他们调整了药品种类，并扩展了在全球关键医疗市场的影响力。



" Your insights into market trends helped us refine our product offerings and expand into new international markets. "

— Monster Beverage, USA

Monster Beverage说我们提供的市场趋势洞察帮助他们优化了产品种类，并成功进入了新的国际市场。



" Your insights on renewable energy trends allowed us to realign our strategies and strengthen our market position. "

— Enel Green Power, Italy

Enel Green Power说我们提供的可再生能源趋势洞察帮助他们重新调整了战略，增强了市场地位。



" Thanks to your insights, we've been able to improve our 5G technology offerings and better cater to evolving communication needs. "

— SK Telecom, South Korea

SK Telecom说我们提供的洞察帮助他们提升了5G技术，并更好地满足了不断变化的通信需求。



ServiceTitan

" Your research provided the data we needed to improve our service offerings and cater to a wider customer base. "

— ServiceTitan, USA

ServiceTitan说我们提供的研究为他们提供了所需数据，帮助他们改进服务内容，吸引更广泛的客户群。



" Thanks to your insights, we've been able to enhance our global marketing strategies and cater to emerging healthcare needs. "

— Janssen Pharmaceuticals,
USA

Janssen Pharmaceuticals说我们提供的洞察帮助他们增强了全球营销战略，并满足了新兴的医疗需求。



" Your insights helped us refine our healthcare offerings and improve patient satisfaction with tailored solutions. "

— Cigna, USA

Cigna说我们提供的洞察帮助他们优化了医疗服务，提供定制化方案以提高患者满意度。

SINOVAC

" Thanks to your insights, we were able to optimize our vaccine development and improve market outreach. "

— Sinovac Biotech, China

Sinovac Biotech说我们提供的洞察帮助他们优化了疫苗研发，并提升了市场覆盖。

ATLASSIAN

" Your insights were crucial in helping us improve our software offerings and better serve our enterprise customers. "

— Atlassian, Australia

Atlassian说我们提供的洞察对他们改善软件产品和更好地服务企业客户起到了至关重要的作用。

江淮集团 JAC GROUP

" Thanks to your insights into automotive demand, we were able to adjust our strategies and boost sales in key markets. "

— JAC Motors, China

江淮汽车说我们提供的汽车需求洞察帮助他们调整了战略，并提升了关键市场的销量。

KIRIN

" Your analysis of global market trends in food and beverages was crucial in helping us shape our expansion strategy. "

— Kirin Holdings, Japan

Kirin Holdings说我们提供的全球食品和饮料市场趋势分析帮助他们制定了扩展战略。



amedisys

" Your analysis of healthcare trends allowed us to adjust our patient care strategies and expand our reach. "

— Amedisys, USA

Amedisys说我们提供的医疗趋势分析帮助他们调整了患者护理策略，扩展了服务覆盖面。

hikma.

" Thanks to your market analysis, we were able to pivot our strategy and target new customer segments more effectively. "

— Hikma Pharmaceuticals,
Jordan

Hikma Pharmaceuticals说我们提供的医疗市场分析大大支持了他们的产品开发，确保满足不断变化的患者需求。



" Your comprehensive market data helped us enhance our global product launch strategies and build stronger partnerships. "

— Mylan, India

Mylan说我们提供的全面市场数据帮助他们增强了全球产品发布策略，并建立了更强的合作伙伴关系。



" Your research on agricultural supply chains helped us enhance our sourcing strategies and optimize our product offerings. "

— Corteva Agriscience, Mexico

Corteva Agriscience说我们提供的农业供应链研究帮助他们提升了采购策略，优化了产品组合。



" Your insights into the pharmaceutical market have enabled us to better understand emerging trends and adjust our business plans. "

— Boehringer Ingelheim,
Germany

Boehringer Ingelheim说我们提供的制药市场洞察帮助他们更好地理解新兴趋势，并调整了业务计划。

THE ORIGINAL

OATLY!

" Your research on consumer trends in the plant-based food sector has guided us in refining our product offerings to match growing demand. "

— Oatly, Sweden

Oatly说我们提供的植物性食品行业消费者趋势研究帮助他们优化产品组合，以满足日益增长的需求。

SUNTORY

" Your insights into the beverage market were essential for our market positioning, helping us remain competitive in a fast-changing sector. "

— Suntory, Japan

Suntory说我们提供的饮料市场洞察对他们的市场定位至关重要，帮助他们在快速变化的行业中保持竞争力。

twilio

" Your insights on communication technology trends have helped us position ourselves better in the evolving telecom industry. "

— Twilio, USA

Twilio说我们提供的通信技术趋势洞察帮助他们在不断发展的电信行业中更好地定位自己



" Your data on consumer tech trends enabled us to adapt our smartphone products to meet the ever-changing needs of our customers. "

— Xiaomi, China

Xiaomi说我们提供的消费者技术趋势数据帮助他们调整智能手机产品，以满足客户不断变化的需求。

INTUIT

" Your analysis of the software sector helped us enhance our product offerings and better address customer demands. "

— Intuit, USA

Janssen Pharmaceuticals说我们提供的洞察帮助他们增强了全球营销战略，并满足了新兴的医疗需求。

Rakuten

" Thanks to your research, we've been able to adjust our e-commerce strategies to better serve our global customer base. "

— Rakuten, Japan

Rakuten说我们提供的研究帮助他们调整了电商战略，更好地服务全球客户群。

HubSpot

" Thanks to your analysis, we've refined our inbound marketing strategies and aligned them with the latest software trends. "

— HubSpot, USA

HubSpot说我们提供的分析帮助他们优化了内容营销策略，并与最新的软件趋势对接。

Polestar

" Your insights into the electric vehicle market have been instrumental in shaping our product strategy and understanding future demand. "

— Polestar, Sweden

Polestar说我们提供的电动汽车市场洞察对塑造他们的产品战略和理解未来需求起到了重要作用。

ZOTYE

" Your research on automotive industry trends has provided us with valuable guidance as we expand our presence in international markets. "

— Zotye Auto, China

Zotye Auto说我们提供的汽车行业趋势研究为他们扩展国际市场提供了宝贵的指导。



" Your market insights have helped us stay competitive in the global machinery sector and better serve our clients. "

— FPT Industrial, Italy

FPT Industrial说我们提供的市场洞察帮助他们在全球机械行业保持竞争力，并更好地服务客户。



" Your insights into the pharmaceutical R&D landscape have enabled us to better align our services with industry demands. "

— WuXi AppTec, China

WuXi AppTec说我们提供的制药研发市场洞察帮助他们更好地将服务与行业需求对接。



" Your research on the healthcare market has helped us adjust our strategies and improve our product offerings in the wound care sector. "

— ConvaTec, UK

ConvaTec说我们提供的医疗健康市场研究帮助他们调整了战略，并改善了伤口护理产品供应。



弈赫咨询

传播知识、分享经验、面向未来

+86 181 0112 7961 (中国)

+1-866-739-3133 (美国)

+852-5808-3131 (香港)

sales@yiheconsult.com